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       REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

               OPĆINA FUŽINE 

                Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/23-01/09 

URBROJ: 2170-19-23-13 

Fužine, 16. studeni 2023. 

 

Z A P I S N I K 

S 19. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI  

OPĆINE FUŽINE DANA 16. STUDENOG 2023. GODINE SA POČETKOM U 17:00 

SATI. 

 

 

Nazočni: 

 

 članovi Općinskog vijeća: Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin 

Crljenko, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, 

Tajana Kauzlarić Korica 

 

Odsutni: 

• Marinko Kauzlarić  

 

Ostali nazočni: 

• David Bregovac, općinski načelnik 

• Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

• Tea Štimac, Viši savjetnik za financije 

• Josipa Vlahović, Stručni suradnik za komunalne poslove 

• Maja Starčević, Referent za financije i društvene djelatnosti 

• Nensi Urbanc, zapisničar 

• Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne, te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 8 (osam) članova Općinskog vijeća te da će sve donesene odluke biti pravovaljane i 

može se nastaviti sa radom. 

  

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 18. sjednice od 18. 

rujna 2023.godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin 

Crljenko,Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana 

Kauzlarić Korica) prihvaćen je zapisnik s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine. 
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Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je dnevni red i otvorio raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje predloženi dnevni red.   

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) prihvaćen je sljedeći dnevni red. 

 

D n e v n i  r e d: 

 

1. Treće izmjene i dopune Proračuna Općine Fužine za 2023.godinu 

2. Druge izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2023.godinu  

3. Treće izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2023.godinu  

4. Prve izmjene i dopune Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine Fužine za 2023.godinu  

5. Prve izmjene i dopune Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. 

godinu 

6. Prve izmjene Socijalnog programa Općine Fužine za 2023.godinu 

7. Prve izmjene Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgojui 

obrazovanju Općine Fužine za 2023.godinu 

8. Druge izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

9. Odluka o imenovanju članova Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda Općine Fužine 

10. Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

11. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 

Fužine 

12. Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2023. godine 

13. Vijećnička pitanja 

 

 

Za vijećnička pitanja prijavili su se: 

 

• Sabina Urbanc – dva (2) pitanja, 

• Nataša Blažević Starčević – dva (2) pitanja, 

• Nataša Marohnić Trglavčnik – jedno (1) pitanje 

• Dario Colnar - dva (2) pitanja, 

• Tajana Kauzlarić Korica - - dva (2) pitanja, 

• Slobodan Huš - jedno (1) pitanje. 

 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Trećih izmjena i dopuna 

Proračuna Općine Fužine za 2023.godinu. 

Tea Štimac obrazložila je prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javile Nataša Blažević Starčević i Nataša Marohnić Trglavčnik,  a odgovore 

su dale Tea Štimac i Helena Pavić. 

Vijećnica Nataša Blažević Starčević zatražila je da joj se omogući uvid u Ugovor sklopljen sa 

tvrtkom Media Front d.o.o. 
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Vijećnica Nataša Marohnić Trglavčnik zatražila je da se dostavi specifikacija troškova i 

sadržaja promidžbe unutar glave 102 Proračuna. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

S 6 (šest) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) i 2 (dva) SUZDRŽANA glasa 

(Nataša Blažević Starčević i Slobodan Huš ) donose se 

 

Treće izmjene i dopune Proračuna Općine Fužine za 2023.godinu 

 

Ad 2.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023.godinu.  

Josipa Vlahović obrazložila je drugu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Vijećnica Nataša Blažević Starčević dala je komentar da ju je iznenadilo da je u stavci 

održavanja javne odvodnje oborinskih voda došlo do smanjenja, a ne povećanja troškova, 

obzirom na vremenske uvjete. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor na pitanje dala je Josipa 

Vlahović. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Druge izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Fužine za 2023.godinu 

               

Ad 3.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Trećih izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023.godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Treće izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 

na području Općine Fužine za 2023.godinu 
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Ad 4.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na 

području Općine Fužine za 2023. godinu.  

Josipa Vlahović obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine Fužine za 2023.godinu 

 

Ad 5.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovor na pitanje dala je Josipa Vlahović. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 

Ad 6.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena Socijalnog 

programa Općine Fužine za 2023.godinu.  

Maja Starčević obrazložila je šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovor na pitanje dala je Maja Starčević. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Prve izmjene Socijalnog programa Općine Fužine za 2023.godinu 
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Ad 7.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena Programa javnih 

potreba u predškolskom i školskom odgojui obrazovanju Općine Fužine za 2023.godinu. 

Maja Starčević obrazložila je sedmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Prve izmjene Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju 

obrazovanju Općine Fužine za 2023.godinu 

 

Ad 8.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Drugih izmjena Programa 

javnih potreba u kulturi za 2023.godinu. 

Maja Starčević obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donose se 

 

Druge izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

 

Ad 9.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o imenovanju članova 

Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je devetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donosi se 

 

Odluka o imenovanju članova Općinskog povjerenstva za procjenu šteta                         

od prirodnih nepogoda Općine Fužine 
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Ad 10.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2024. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je desetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Valentin Crljenko, 

Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić 

Korica) donosi se 

 

Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 

Ad 11.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javile Sabina Urbanc i Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor je dao David 

Bregovac.  

Vijećnica Nataša Marohnić Trglavčnik zatražila je da se iz Registra nekretnina vijećnicima 

dostave podaci o tome koliko Općina posjeduje građevinskog zemljišta i koliko kojih 

nekretnina ima da bi se odluke mogle valjano donositi. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Dario Colnar, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Valentin Crljenko, 

Nataša Marohnić Trglavčnik,), 2 (dva) glasa PROTIV (Nataša Blažević Starčević i Sabina 

Urbanc) i 1 (jednim) glasom SUZDRŽAN (Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina                                                  

u vlasništvu Općine Fužine 

 

Ad 12.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je u zakonskom roku primljeno Izvješće o radu 

Općinskog načelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2023. godine. 

Predsjednik Valentin Crljenko dao je riječ Načelniku Davidu Bregovcu koji je iznio svoje 

Izvješće. 

 

Prima se na znanje Izvješće o radu Općinskog načelnika                                                                

za razdoblje siječanj – lipanj 2023. godine 
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Ad 13.: Vijećnička pitanja 

Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Sabina Urbanc - Prvo pitanje: 

Koji su iznos poreza do sada plaćali iznajmljivači s područja Općine Fužine, bez 

uključivanja naselja Vrata, Lič, Belo selo i Slavica, po Odluci iz 2019. godine do 

danas, a koji je iznos naplaćivao Grad Delnice sa svim svojim mjestima? Molila bi da 

se napravi usporedba.   

- David Bregovac: Mjesto Fužine plaća 35,00 € godišnje po krevetu, Lič 25,00 €, a 

koliko naplaćuje grad Delnice ne znam. 

- Sabina Urbanc: Mislim da to nije točno jer su iznajmljivači s područja općine Fužine 

plaćali 350,00 kn, a Vrata i ostala naselja  manje. 

- David Bregovac: Znači mjesto Fužine plaća onda 45,00 € godišnje po krevetu. Ako se 

uzme prosjek od osam kreveta to je 350,00 € godišnje, što je malo s obzirom na omjer 

ulaganja u razvoj turizma i obzirom da se smještaj u prosjeku naplaćuje  80,00 € po 

noćenju. 

- Sabina Urbanc: Nije to baš tako. Molila bih pisani odgovor vijećnicima za usporedbu 

između iznosa poreza koji se plaća u naselju Fužine i gradu Delnica.  

- Valentin Crljenko: Molim da se dostave podaci vijećnicima. 

- Helena Pavić: Mi Vam možemo dostaviti podatke za općinu Fužine, a za grad 

Delnice Odluka i podaci su Vam dostupni na službenim stranicama grada Delnice. 

- Valentin Crljenko: Mišljenja sam da nije problem ni jedinstvenom upravnom odjelu 

da dostavi te podatke vijećnicima. 

- Sabina Urbanc: Nema problema, svi smo informatički pismeni, pa ćemo pogledati. 

 

Drugo pitanje: 

- Sabina Urbanc: Koliko ima redovno zaposlenih u TZ info Fužine, bez studenata u 

ljetnim mjesecima a vidim da se planiraju i u zimskim, a koliko u Turističkoj 

zajednica Gorskog kotara? 

- David Bregovac: Turistička zajednica Gorskog kotara ima 2 (dva) zaposlena, a 

Tourist info Fužine ima 3 (tri) zaposlenika s time da je jedna osoba na porodiljnom 

dopustu. Ukoliko mislite na omjer mi to možemo prebaciti u Turističku zajednicu, jer 

je ideja bila da se oni bave nekim drugim stvarima, a da se mi bavimo 

manifestacijama. 

 

2. Nataša Blažević Starčević - Prvo pitanje: U javnosti se proteže informacija kako će 

se u Liču odlagati otpad. Da li je to istina i o kakvoj vrsti otpada se radi, imate li 

nekakve detaljnije podatke o tome? 

- David Bregovac: U Liču se neće odlagati otpad nego će se odlagati metalne sirovine 

kao što su aluminij, cink, bakar i sve vezano uz metal. Plan tvrtke Sometal d.o.o., je da 

iduće godine pred kraj ljeta, ukoliko se svi preduvjeti ispune, dobije Građevinsku 

dozvolu za izgradnju hale od 5 - 6.000 kvadrata. Tvrtka planira uposliti dvadeset do 

trideset ljudi, što će svakako donijeti korist našem kraju. 

- Nataša Blažević Starčević: Da li ste to doznali kroz neki razgovor sa navedenom 

tvrtkom ili nekakvim pismom namjere? 

- David Bregovac: Da, riječ je austrijskoj tvrtki Sometal d.o.o., sa sjedištem u Zagrebu. 

Ja sam i prije te ponude saznao za interes tog poduzeća koje je planiralo skladište za 

metalne sirovine raditi na jednoj privatnoj parceli. Budući da sam smatrao kako bi to 

štetilo turizmu našeg kraja, stupio sam u kontakt s tom tvrtkom i predložio im ulazak u 

Poslovnu zonu Lič, pod uvjetima koji spadaju u okvire zakona. Oni su prihvatili i ja to 
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smatram najboljim mogućim rješenjem. U izradi je novi urbanistički plan uređenja 

kojim bi se tvrtku Sometal d.o.o., a i sadašnje korisnike Poslovne zone Lič na neki 

način natjeralo da sol i gumu odlažu u hale i na taj način da se to zaštiti i odvoji od 

naselja. 

- Nataša Blažević Starčević: Upravo je rečeno da postoji Pismo namjere navedene 

tvrtke i da Načelnik na drugačiji način ne bi djelovao. Mi kao vijećnici odlučivali smo 

o prodaji tog zemljišta. Zašto mi nismo upućeni da je postojalo Pismo namjere i 

nemamo te vrlo važne informacije koje bi vjerujem utjecale na Odluku o prodaji? Ja 

prva ne bi tako glasala! Nismo imali potpune informacije, ostala sam zatečena 

spoznajom da će se, pa makar se to radilo o tom metalnom otpadu, da će to biti 

odlagalište u Liču. Mi kao vijećnici nismo imali sve informacije, sve relevantne 

podatke da bi mogli donijeti pravu odluku. Možda bi odluka i dalje bila ista, jer ne 

znam kako bi drugi vijećnici glasali, ali mi nismo imali prave podatke. Zajedno nam je 

kao ista točka dnevnog reda predložena Odluka o prodaji za tvrtku Čebuhar i Sometal, 

no nisam ni pomišljala da postoji mogućnost da će tamo biti kako Vi kažete 

odlagalište metala, koje može biti opasno po okoliš, to mogu biti i nekakvi stari 

zauljeni automobili. 

- David Bregovac: Vas neznanje ne opravdava, to što vi niste sposobni pročitati, vidjeti 

i istraživati, to je vaš problem. Vi krivo pričate i obmanjujete javnost nevjerojatnim 

činjenicama, u svoju populističku korist.. Informaciju ste dobili. Kada sam saznao da 

tvrtka Sometal d.o.o. želi na jednoj privatnoj čestici odlagati takav metal, istraživao 

sam i zvao sve svoje kolege da se raspitam o kakvoj je tvrtki riječ, to što vi to niste 

napravili vaš je problem. Ja živim u Liču i ne pada mi na pamet niti u Lič, ni u bilo 

koji drugi dio ovog područja dovoditi nekoga tko bi ugrozio okoliš. Uostalom, uskoro 

će biti organizirana rasprava o urbanističkom planu uređenja vezanom uz taj objekt i 

tad će svatko moći reći što misli i dati svoje prijedloge. 

- Nataša Blažević Starčević: Pismo namjere nije bilo u materijalima kada se donosila 

Odluka o prodaji. 

- David Bregovac: Vama Pismo namjere ne treba, treba meni! 

- Nataša Blažević Starčević: Naravno da treba, mi odlučujemo! 

- David Bregovac: Materijali za vijeće sa svim relevantnim činjenicama dostavljeni su 

Vam osam dana prije sjednice, pa ste prije mogli na vrijeme postavljati pitanja.  

- Nataša Blažević Starčević: Naše je da odlučujemo na temelju podataka koje nam 

dostavite, a hoće li netko nešto dodatno istraživati to je druga stvar. 
 

Drugo pitanje: 

- Nataša Blažević Starčević: Drugo pitanje odnosi se na Projekt aglomeracije, već 

dugo nisam vidjela da se izvode neki radovi, a koliko sam shvatila trebala bi biti 

završna faza ,,kolektor“ kod tvrtke Drvenjača. Zašto se ne odvijaju ti radovi? Pročitala 

sam u vašem izvješću da postoje neki sitni problem, pa možete li mi pojasniti u kojoj 

je to fazi, odnosno zašto radova nema? 

- David Bregovac: Radova nije bilo jer su se rješavali imovinsko – pravni odnosi s 

tvrtkom HEP d.d. i jednom privatnom osobom. To je sada riješeno. Radovi bi uskoro 

trebali krenuti ovisno o vremenskim uvjetima. Radovi se očekuju, najkasnije sljedeće 

godine, čim to vrijeme bude dozvolilo i radovi bi trebali biti gotovi do kraja ljeta. 

Građevinska dozvola i imovinsko – pravni odnosi su riješeni, odabran je izvođač, 

projekt je napravljen, uređaji su tamo, materijal je kupljen i u skladu s mogućnostima 

krenuti će se sa radovima. 
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3. Nataša Marohnić Trglavčnik: Zadnjih mjesec dana imamo problem s vodom, koliko 

imam saznanja sada je to stavljeno pod kontrolu i voda je spremna za piće. Prošlu 

nedjelju nekolicina ljudi navela je da nema vode, kod mene je vode bilo, ali je bila 

izrazito bijele boje. Nekoliko dana kasnije nakon izostanka vode, kada je voda 

dobivena, bila je smeđe boje. Da li je naša voda ispravna za piće i ako postoje 

problemi koji su to? Mi u općini imamo nekoliko izvora vode, izvor kod jezera, na 

Mostićima i Belom Selu, koji je od tih izvora za slučaj potrebe 100% siguran za 

korištenje? Da li se voda s tih izvora ispituje? 

- David Bregovac: Voda na izvorima na Mostićima, jezeru Bajer i Belom Selu nije 

bakteriološki ispravna, jer u njoj nema klora, pa ljudi tu vodu piju na svoju 

odgovornost.  U subotu ujutro je udario grom i izbacio pumpe, koje dva sata nisu 

radile i samim time pao je sustav. Sistem vode se ispraznio i kada su se pumpe upalile 

sistem se napunio zrakom i zbog toga je voda bila bijela, a smeđa je bila 

pretpostavljam zbog toga jer je prije dva tjedna pala obilna kiša, pa je mulj i kamenje 

razbilo filtere i prljavština je ušla u sistem, te se nije sve uspjelo iščistiti. Sada se zbog 

toga po ulicama redovito voda zaustavlja da bi se sistem ispraznio. Tvrtka Komunalac 

redovito radi analize te ukoliko se pokaže da je voda bakteriološki neispravna, ljudima 

se mora javiti da je voda neispravna za piće. U ovoj situaciji kada se pojavio mulj 

voda nije bila bakteriološki neispravna, ali se zabranilo korištenje vode dok se mulj ne 

ispere. 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Vezano za navedenu temu, pojavio se problem sa 

opskrbom vode cisternom, pa bi zamolila da ljudi budu obavješteni na kojem mjestu i 

u koje vrijeme će se cisterna sa pitkom vodom nalaziti. 

- David Bregovac: Opskrba cisternom Odluka je Komunalca Delnice i bilo je određeno 

na kojem mjestu i u koje vrijeme će cisterna doći, no ljudima to nije odgovaralo, te je 

Komunalac Delnice odlučio poslati cisternu koja će putovati po općini. Teško je to 

organizirat da se svima udovolji. U crpnu stanicu Vrelo uložiti će se dodatna sredstva 

kako bi se ugradio sustav nadzora filtera i ostalih cijevi da se na vrijeme spriječe 

probleme uzrokovane obilnim padalinama. Na području općine Fužine trenutno više 

nema zaposlene osobe s područja općine koja bi mogla odmah reagirati, u ovom 

trenutku dolazi nam osoba sa područja općine Skrad. 

- Valentin Crljenko: Na sljedećoj sjednici tvrtka Komunalac Delnice će vjerojatno 

prisustvovati sjednici i izvijestiti nas o novitetima koje uvode. 

 

4. Dario Colnar – Prvo pitanje: Prošle godine u srpnju pokrenuta je peticija protiv 

prometne izoliranosti Gorskog kotara, šta se desilo povodom navedene peticije i da li 

ima novih informacija vezano uz javni prijevoz o kojem je bilo govora? 

- David Bregovac: Županija je zakonom obvezana da mora organizirati besplatan javni 

prijevoz na području Gorskog kotara i svoje županije, obzirom da otoci i primorje 

imaju organiziran javni prijevoz, a Gorski kotar nema, pokrenula se peticija, no 

nažalost peticija nije pomogla. Županija iz nekog razloga odbija uvesti javni prijevoz, 

koji nam treba. Iz navedenih razloga odlučili smo pomoći roditeljima i sufinancirati u 

iznosu od 50%  troškove smještaja u domu. Nekolicina županija sklopila je ugovor s 

prijevoznicima i oni na njihovom području besplatno voze, na žalost kod nas to nije 

riješeno. Mi imamo organiziranu liniju koja vozi Lič – Fužine – Delnice, koja je 

sufinancirana 75%, a troškovi roditelja su i dalje veliki. Prošli tjedan poslali smo upit 

Županiji i prijevozniku da nam odgovore zbog čega je cijena toliko velika. Po dobitku 

navedene informacije biti ćete obaviješteni. 

Drugo pitanje: 
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- Dario Colnar: Dana 25. studenog 2022. godine kolegica Urbanc i ja podnijeli smo 

ostavku u Nadzornom odboru Komunalnog trgovačkog društva d.o.o. Tko nas je 

zamijenio u članstvu Nadzornog odbora, jer na njihovim stranicama još uvijek smo mi 

navedeni kao članovi? 

- David Bregovac: Nisam upoznat sa informacijom zbog čega se ti podaci još uvijek 

nalaze na njihovim stranicama, mogu im postaviti takvo pitanje. Nisu ažurni. 

- Valentin Crljenko: Upoznati ste i sa informacijom da je direktor Komunalnog 

trgovačkog društva d.o.o. dao ostavku. 

  

5. Tajana Kauzlarić Korica – Prvo pitanje: Kakva je situacija u Komunalnom 

trgovačkom društvu d.o.o., obzirom da više nema direktora? 

- David Bregovac: Direktora imamo. 

- Tajana Kauzlarić Korica: Da imamo gospođu Sobol, ali kakav je plan sa 

Komunalnim trgovačkim društvom? 

- David Bregovac: Direktor postoji, u ovom trenutku to je gospođa Silvija Sobol. Ideja 

je i moja želja je da više ne bude natječaja, nego razmišljam u ovom trenutku da za 

direktora imenujemo Merisa Kapetanovića, koji je već dvadeset godina poslovođa u 

navedenom poduzeću. 

 

Drugo pitanje: 

- Tajana Kauzlarić Korica: Obzirom na jak vjetar i loše vrijeme svedočila sam 

urušavanju tabli na području općine. Tko održava table na području općine, koga treba 

zvati osim komunalnog redara i  šta napraviti, jer table se ruše na cestu, ne održavaju 

se  i predstavljaju opasnost? 

- David Bregovac: Uvijek se zove Komunalno trgovačko društvo. Table su privatne, 

nije ih radila Općina. Table su postavljene na tuđim površinama i nisu u vlasništvu 

Općine Fužine. Općina je naručila nove table. Zatražio sam da se sve table koje s u 

trule uklone. 

- Tajana Kauzlarić Korica: U našoj općini su sve table opasne i neodržavane i mislim 

da bi ih se barem za sezonu trebalo uljepšati. Mislim da smo već na vijeću raspravljali 

o toj temi, ali to nije odrađeno. 

- David Bregovac: Nažalost to se tek sada odrađuje, ali mislim da su sve drvene table 

zamijenjene osim ove u naselju Vrata. 

- Helena Pavić: U naselju Vrata nalaze se privatne table na zemljištu Županijskih cesta 

i mi kao Općina to ne smijemo dirati. 

- Tajana Kauzlarić Korica: Općina može uputiti nalog Županijskim cestama ili kome 

je potrebno, jer je činjenica da će netko nastradati. 

- David Bregovac: U postupku smo rješavanja navedenog problema. 

- Valentin Crljenko: Drvene table su lijepe jer odražavaju Gorski kotar. Turističke 

smeđe table postavljene su po općini, već na izlazu čvora Vrata imamo smeđu tablu na 

desnoj strani koja nam govori o znamenitostima i turističkim dijelovima. 

 

6. Slobodan Huš navodi da odustaje od svog vijećničkog pitanja jer je odgovor dobio 

kroz vijećnička pitanja. 

 

Nakon završenih rasprava po točkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se 

zahvalio svima na suradnji te zaključuje sjednicu Općinskog vijeća Općine Fužine u 18:30 

sati. 

            Zapisničar                                                                                            Predsjednik 

        Nensi Urbanc v.r.                                                                             Valentin Crljenko v.r. 


